

As our honorable CLUB ic member, you are pampered with exceptional privileges from us:
作為尊貴的 CLUB ic 會員，您可以享有一系列為您而設的專屬禮遇：

	Lifetime	Black	Platinum	Gold	Purple	Green
Valet parking badge redemption (Please refer to Page 5) 換領代客泊車服務泊車證 (詳情請參閱第五頁)	●	●	●	●	●	●
Contactless parking service and complimentary parking privilege by ifc Points* 免觸式泊車服務及以 ifc 積分換領泊車優惠*	●	●	●	●	●	●
Complimentary parking offers (New terms effective in Mar 2025)* 免費泊車優惠 (修訂條款將於2025年3月生效)*	3 hours daily 每天3小時	3 hours daily 每天3小時	2 hours daily 每天2小時			
Redeem gifts with ifc Points [△] 以 ifc 積分換領尊屬獎賞 [△]	●	●	●	●	●	●
Exclusive event and experience invitations 獨家活動及體驗邀請	●	●	●	●	Subject to events 限個別活動	
Year-round access to CLUB ic Lobby (Each member may enjoy CLUB ic Lobby once per day) 全年享用 CLUB ic Lobby (每位會員每日可享用 CLUB ic Lobby 乙次)	●	●	36 times per year** 每年36次**	12 times per year 每年12次		
Year-round shopping and dining privileges (Please refer to Page 7) 尊享全年購物及餐飲優惠 (詳情請參閱第7頁)	●	●	●	●	●	
2x ifc Points in birthday month [†] 生日月份享2倍 ifc 積分 [†]	●	●	●	●	●	
Birthday Surprise 生日驚喜	●	●	●	●		
Affiliated Membership 申請附屬會籍	●	●	●	●	●	

[△] Corresponding ifc Points will still be deducted immediately upon successful redemption of ic Rewards or parking privileges.

[△] 相應之 ifc 積分會與成功換領 ifc 積分獎賞及/或泊車優惠後即時扣除。

^{*} Terms and conditions apply to the redemption of complimentary parking hours. New terms for complimentary parking hours will be effective in Mar 2025: 2 hours daily (Lifetime/Black Members), 1 hour daily (Platinum Members). Please refer to ifc website or contact CLUB ic for details.

^{*} 免費泊車優惠受條款及細則約束。2025年3月生效之免費泊車優惠：每天2小時 (Lifetime/Black會員)，每天1小時 (Platinum會員)。詳情請參閱 ifc 網站或聯絡 CLUB ic。

^{**} New terms for Year-round access to CLUB ic Lobby will be effective in Mar 2025.

^{**} 修訂條款將於2025年3月生效。

[†] If a Green Member has been updated to Purple or above tier in his/her birthday month, he/she is entitled to enjoy 2x bonus ifc Points for the eligible spending(s) made and uploaded on ifc app after their membership status has been updated within the birthday month.

[†] 如 Green 會員於生日月份內升級成為 Purple 或以上會員，該會員於生日月份內之合資格消費可享有 2 倍 ifc 積分。

ifc may revise or update these privileges and terms and conditions from time to time without prior notice.

ifc 可不時修訂或更新會員禮遇及條款及細則，恕不另行通知。